
 
 
 
Referat baneudvalgsmøde 3. august 2023.  
 
Tilstede: Rolf, Kenneth, Finn og Claus  
 
Afbud: Allan Brandt.  
 

 
Baneudvalgsmødet den 20. juli blev aflyst pga. ferie 
 
Nyt fra banen.  
 
Der har været opmåling af banen, så der kan laves en beregning på, hvor mange Husqvarna robotter, der skal 

til at dække klipning af fairways  

 

Fairways på 18-huls banen bliver klippet tre gange om ugen.  

Fairways på 9-huls banen og Par3-banen klippes to gang om ugen 

Semirough bliver, for de fleste områder, klippet to gange om ugen. Men pga. meget kraftig vækst for tiden 

og derfor kan det ikke undgås, at der ligger lidt afklip 

 

Tee 62 på hul 4 på 18-huls banen er blevet flyttet frem. Tilretning af teestedet og skråninger vil blive lavet i 

løbet af efteråret 

 

Vi ønsker at få sat i et kamera op på taget af klubhuset, som udelukkende viser taget. Kameraet skal være 

online, så medlemmer kan se, hvis det er frostvejr. Hvis der er frost på taget, så er der også frost på banen 

 

Til efteråret opsættes sikkerhedshegn ved teestedet på hul 5 på 9-huls banen 

Henvendelser fra medlemmer 

Baneudvalget har modtaget et forslag om at få fjernet den semirough, der deler fairways i to på henholdsvis 

hul 1 og hul 2 på 18-huls banen. Forslaget blev vedtaget og er effektueret. Dvs. der nu kun er én fairway på 

hul 1 og én fairway på hul 2.  

 

Næste møde 

Næste møde 21. september 2023  


